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Ah, akelig verhaal...enorm triest, ook voor hem persoonlijk. Uitzendkrachten speelt breder? Waarom zouden

witzendkrachten het meer binnenslepen dan vaste krachten?

van:IESE IEEE owinvws o>
Datum: dinsdag 13 okt. 2020 17:49

@minvws.nl>, [INIIIEESE -BEEEDN oninvws.nl>Aan:

Onderwerp: uit de belronde: argos zorgroep/de tweemaster te maassluis (niet goed)

Hoi Allen,

BE kreeg de tip dat er bij de tweemaster in Maassluis opnieuw een uitbraak is. Om te kijken of dat weer wat met ventilatie te

maken zou kunnen hebben, hebbenBEen ik meteen gebeld.

De tweemaster maakt onderdeel uit van Argos zorggroep, 10 locaties. We hebben

Toen we vroegen naar de Tweemaster klonk hij meteen moedeloos. Hij vertelde dat bij 5 van de tien locaties sprake is van

uitbraken. Dit ondanks inzet van pbm. Met RIVM en met de GGD is BCO onderzoek vormgegeven. Dat hebben ze zelf uitgevoerd
omdat de GGD er geen capaciteit voor heeft. Uit het onderzoek blijkt dat de uitbraken (niet alleen bij de tweemaster) komen

doordat er uitzendkrachten die besmet zijn het verspreiden. Het locatiemanagement vraagt bij nieuwe uitzendkrachten goed
door of zijn gezond zijn. Punt is dat deze mensen soms eigenlijk geen klachten hebben, maar wel besmet zijn. Zij verspreiden
dan het virus in de locaties.

Ventilatie e.d. speelt geen rol, dat is uit het onderzoek dat met RIVM en GGD is afgestemd wel gebleken.

Men heeft een eigen COVID-19 unit vormgegeven met 45 plekken die nu opgeschaald gaan worden naar 70 omdat het te snel

gaat. Verder nemen zij ook patienten uit het ziekenhuis over.

Een risico is de testcapaciteit. Men heeft een eigen testfaciliteit met het ziekenhuis afgesproken, maar die loopt nu tegen de

grenzen van het mogelijke aan. Een beroep op de GGD is vruchteloos, ook daar is geen de capaciteit meer. Het wekelijkse
testen cf advies van lukt niet, er wordt alleen getest bij klachten.

BER rad de cijfers niet paraat, omdat het niet meer bij te houden is. De indruk is dat mensen iets minder ziek worden, dat er

meer zorgverleners dan tijdens de eerste golf besmet zijn, maar ook dat er al heel wat mensen overleden zijn.

We konden niet alles vragen, omdat er duidelijk sprake was van emoties. Hij gaf aan zo kort mogelijk worden gesloten, maar dat

het ook daarom (ik citeer) ‘dweilen met de kraan open’ is. Doordat er geen lockdown is, komt het virus binnen en daar helpen de

pbm niet voldoende tegen.

Tegelijkertijd (net als bij de andere zorgaanbieders die we spreken): men is wel in controle in de zin dat men

weet wat te doen en er geen grote angst is. Wel kijkt men met enige vrees naar de komende maanden, omdat

men de zware periode vreest die eraan zit te komen.

lk denk dat we volgende week nog een keertje moeten bellen om de vinger aan de pols te houden.
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